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PROTOKÓŁ NR XLIII/2010 

z XLIII sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy dnia 27 października  2010 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 9
00   

do  10
30

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych  na  sesji było 14  radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek    - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak    - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk   - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik    - Członek Komisji OZKiS 

10. Paweł Pakuła    - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Barbara Puczkowska   - członek Komisji Rewizyjnej  

12. Jan Sarowski    - Członek Komisji Rewizyjnej 

13. Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

14.Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Nieobecna radna:  - Bożena Przybyła  

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek   - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak    - Skarbnik Gminy 

4. Ludmiła Wypych   -  Referent ds. podatków i opłat 

5. Jarosław Jędrysiak   -  Sołtys wsi Krzeczów 

6. Leszek Wójcik    -  Sołtys wsi Broników 

7. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

8. Leon Makielak    - Sołtys wsi Wierzchlas A 

9. Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

10.  Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

11.  Jan Błaszczak    - Sołtys wsi Łaszew 

12.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

13.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

14.  Łuczak Henryk   - Sołtys wsi Kamion 

15.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 

16. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy  



2 

 

Porządek  obrad:   

1. Otwarcie XLIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XLII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2010 rok, 

b) określenia stawki podatku od środków transportowych na 2011 rok.  

c) wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok. 

d) zatwierdzenia opłaty za zbiorowe dostarczanie wody na 2011 rok.  

6. Przyjęcie informacji w sprawie wysokości podatku rolnego na 2011 rok. 

7. Przyjęcie informacji w sprawie wysokości podatku  leśnego na 2011 rok. 

8. Interpelacje,  wolne wnioski i zapytania.   

9. Zakończenie obrad  XLIII sesji Rady Gminy Wierzchlas.    

 

 

Punkt 1 

Otwarcie XLIII  sesji  Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, sołtysów                      

i panią sołtys, Wicestarostę  Powiatu Wieluńskiego Janusza Antczaka, Radna 

Powiatu Wieluńskiego Krystynę Miśkiewicz  oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum  przy którym, 

Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 

 

Punkt 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali  

w zawiadomieniach porządek obrad. W związku z tym zapytał, czy są uwagi do 

porządku obrad. 

Ponieważ nie było uwag  Przewodniczący poddał  projekt porządku  obrad pod 

głosowanie i przyjęty został jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 

14 radnych. 
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Punkt 3 

 

Przyjęcie protokołu XLII  sesji  Rady Gminy Wierzchlas.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś 

uwagi do protokołu. 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 4 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

 

Przewodniczący  Rady  Gminy poprosił Wójta o odczytanie informacji od dnia                            

1 października 2010r. do dnia 27 października 2010r., które stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionej 

przez Wójta informacji.  
 

Na sesji obecna była Radna Powiatu Wieluńskiego Krystyna Miśkiewicz 

i Wicestarosta Wieluński Janusz Antczak. 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Pani Radnej Powiatowej Krystynie 

Miśkiewicz. 

Radna Powiatowa zwróciła się do wszystkich zebranych na sesji i powiedziała, 

że mija 4 lata trudnej i pracowitej kadencji Rady Gminy  jak również w Rady 

Powiatu podziękowała za to że była zapraszana na każdą obrady  Rady Gminy, 

na które przyjeżdżała z wielką przyjemnością bowiem miała możliwość 

poznawania dręczących gminę problemów oraz możliwość wysłuchania 

merytorycznych dyskusji. Radzie tej należą się gratulacje bowiem Rada Gminy 

tej kadencji ma możliwość. nazywania się „Wielka Radą”. 

Randa Powiatowa złożyła życzenia trafnych wyborów oraz żeby  Rada Gminy 

odliczyła się w takim samym skałdzie i wszystkiego najlepszego na nowe 

wybory i nowy trud i czas. 

Przewodniczący Artur Piosczek podziękował radnej  za życzenia i za udział 

w obradach Rady Gminy oraz za trafne wnioski i mądre słowa. 

 

Następnie Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Wicestarostę Powiatu 

Wieluńskiego  Janusza  Antczaka. 

Wicestarosta Janusz Antczak podziękował za zaproszenie na sesje  

i podziękował dwom członkom Zarządu z terenu Gminy Wierzchlas tj. Radnej 

Powiatowej Krystynie Miśkiewicz oraz Andrzejowi Stępniowi obecnemu 

Staroście. Powiedział, iż najważniejszym zadaniem mijającej kadencji była 
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realizacja szklaku bursztynowego,  gdzie kupcy upodobali sobie ten teren,         

a  pozostałościami są kurhany książęce, z kolei bez  przychylności całej Rady 

Gminy i Pana Wójta nie było by tego co się naprawdę zadziało i nie byłoby 

całego szklaku bursztynowego. 

Obecnie śmieje się z tych, którzy trzy lata temu wyśmiewali się z niego, 

a ponieważ jest z wielkopolski to jest osobą bardzo upartą.  Pierwsze  problemy 

ze szlakiem bursztynowym pojawiły się już przy opracowywaniu fiszki 

projektowej tego szlaku i zostałem wówczas osoba zmarginalizowaną. Dzięki 

pomocy wielu osób projekt został wprowadzony nie głównym wejściem tylko 

od kuchni, jest to projekt którego nikt w Polsce nie powinien się wstydzić, 

ponadto w dziedzinie kultury oceniany jest na 94 punkty na 100 możliwych  

czyli najwięcej z całego województwa to jest ogromna satysfakcja z  tego.     

Wicestarosta powiedział, że kolejny projekt który również dotyczył będzie 

Gminy nosi nazwę „Końska dawka przygody” która  realizowany wspólnie 

z Urzędem Marszałkowskim. Projekt wyceniony jest na 33 mln zł.  na 1.827 km 

najdłuższego w Europie Szlaku konnego, który przez teren gminy Wierzchlas 

pokrywał się będzie z długością szlaku bursztynowego. Na ręce Wójta przekazał 

maskotkę tego projektu oraz przewodnik  o szlaku bursztynowym. 

Dodał, że otrzymał nagrodę jako  jeden z dwóch samorządowców Województwa 

Łódzkiego za rozwój turystyki  oraz wydany został przez Marszałka 

Województwa „Szlak Bursztynowy” bez jednej złotówki naszego udziału. 

Nadmieniał o bursztynowej edycji „Bik Maratonu”, gdzie w czasie deszczu 

w rajdzie uczestniczyło 857 rowerzystów z całego kraju, którzy przemierzali 

nasze piękne tereny gminy i załęczańskiego parku, a turystom  należy pokazać 

te najpiękniejsze miejsca naszej gminy 

Rozwój gminy będzie wtedy kiedy wszyscy będą działali w jednym kierunku tj. 

wójt i radni ponadto  podziękował za wspaniała współpracę pracownikom 

urzędu gminy tj. Agnieszce Kucharskiej, Magdalenie Tronina, Leszkowi 

Gierczykowi i Skarbnikowi Gminy, były to osoby z którymi współpracowało się 

wspaniale, a nikt w powiecie nie realizował tak dużego projektu na 55 mln zł. 

Obecnie wiadomo na kim można polegać i z kim dalej współpracować po 

wyborach. 

Podstawą wszystkiego jest to abyśmy byli zdrowi mieli chęci oraz dar 

społecznikowski i powiedział, że Szlak bursztynowy stanowi  cząstkę  życia 

którą mu poświęciłem.  

Na koniec podziękował za wszystko oraz ma kolejny wspaniały pomysł jednak 

jest zasada to aby zakończyć obecny projekt  i rozliczyć go dobrze i za 3 lata jest 

kolejne programowanie i ubieganie się o środki.   

Wicestarosta podziękował za wszystko to co było dobre a jeśli w waszym 

odczuciu czegoś brakuje i cos jest niedokończone to wszystko przed nami, ale 

nikt nie jest niezastąpiony.  

Życzył wszystkiego dobrego Wójtowi i całej Radzie Gminy, każdy powinien iść 

na wybory i oddać swój głos i mieć możliwość wyboru.  
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Dodał, że zawsze będzie działa na rzecz Gminy Wierzchlas bo jest to 

najpiękniejsza gmina  w która pokochał w niej pragnie zamieszkać.  

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek podziękował za ciepłe słowa oraz 

podkreślił słowa Wicestarosty, że to zgoda łączyła Radę Gminy i dzięki temu 

można było tak wiele zrobić  oraz w nie było ani jednego głosu nieprzychylnych  

odnośnie szlaku bursztynowego i nie było żadnego zawahania i dzięki tej 

jednomyślności an terenie naszej gminy mama to co mamy, jest  to jeszcze 

w trakcie budowy, ale każdy mieszkaniec wcześniej czy później dostrzeże to co 

zostało zrobione . 

Na ręce Wicestarosty złożył serdeczne podziękowania w imieniu całej Rady 

Gminy i mieszkańców dla niego i całego który pracował nad tym projektem. 

Dziękujemy i prosimy o jeszcze.  

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2010 rok, 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy Teresa Nowak, która 

powiedziała, że temat omawiany był na poszczególnych Komisjach  jednak jeśli 

wprowadzone zostaną do projektu uchwały zmiany to omówione zostania na 

sesji i w związku z tym, ze wpłynęła dotacja  ze Starostwa Powiatowego w 

Wieluniu  

Ponieważ nie było  uwag Przewodniczący Rady Gminy poprosił Skarbnik 

o odczytanie uchwały Nr XLIII/254/2010 w/w sprawie. Następnie uchwała 

poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie w głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych. 

 

b) określenia stawki podatku od środków transportowych na rok 2011.  

 

Ludmiła Wypych, powiedziała, że co roku Rada Gminy  określa  stawki podatku 

od środków transportowych   na rok przyszły. Wszyscy radni zapoznali się 

z propozycją wzrostu o 2,5% w stosunku do roku poprzedniego według 

Obwieszczenia Ministra Finansów z dnia 30 lipca 2010 r.  w sprawie górnych 

granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych w 2011r. na 

posiedzeniach Komisjach i  radni nie zgłaszali uwag w związku z tym 

Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu Uchwały Nr XLIII/255/2010 

w/w sprawie następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie.  W  głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.   

 

c) wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok. 
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Do tematu wprowadzenia dokonała Ludmiła Wypych, i powiedziała, że co roku 

Rada Gminy  uchwala podatki na rok przyszły. Wszyscy radni zapoznali się                

z propozycją na Komisjach i nie zgłaszali uwag w związku z tym 

Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu Uchwały Nr XLIII/256/2010 

w/w sprawie następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W  głosowaniu uczestniczyło 14 radnych 

 

d) zatwierdzenia opłaty za zbiorowe dostarczanie wody na 2011 rok.  

Przewodniczący rady Gminy Artur Piosczek poinformował, że temat omawiany 

był szczegółowo na posiedzeniach Komisji przez Inspektora ds. Wodociągów 

Urzędu Gminy  Panią Sabinę Dura i przedstawiła propozycję odnośnie ceny 

wody obowiązującej w 2011 roku jest to wzrost o 0,10 gr. jak co roku 

i wszystkie komisje przychyliły się do tej propozycji. Ponieważ nie było pytań 

Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu Uchwały Nr XLIII/257/2010 

w/w sprawie następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.   

 

Punkt 6 

 

Przyjęcie informacji w sprawie wysokości podatku rolnego na rok 2011. 

Pani Ludmiła Wypych  odczytała informację dotyczącą określenia stawki 

podatku rolnego, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Nie było żadnych pytań ani uwag do przedstawionej  informacji w związku 

z tym poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 7 

 

Przyjęcie informacji w sprawie wysokości podatku  leśnego na rok 2011. 

Pani Ludmiła Wypych odczytała informację dotyczącą określenia stawki 

podatku leśnego, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Nie było żadnych pytań ani uwag do przedstawionej  informacji w związku 

z tym poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych. 

Punkt 8 

 

Interpelacje wolne wnioski mi zapytania. 

1. Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek  zwrócił się do Rady Gminy  
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w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

ustalenia rozkładu  pracy aptek ogólnodostępnych funkcjonujących na terenie 

powiatu wieluńskiego w 2011 roku. 

Rada Gminy po zapoznaniu się z w/w  projektem uchwały jednogłośnie 

wyraziła pozytywna opinię nie wnosząc żadnych zastrzeżeń. Głosowało 

14 radnych.  

 

2. Radny Paweł Pakuła  - zapytał w sprawie nagród dla jednostek OSP,    

uczestniczących  w akcji powodziowej a szczególnie o jednostkę OSP Łaszew, 

która   nie otrzymały nagrody  czy  zostało to już wyjaśnione? 

Wójt  jest to wewnętrzna sprawa Zarządu OSP  i jednostek ,a na posiedzenia 

jestem zapraszany  doradczo i należy w tej kwestii zwrócić się do Zarządu 

gminnego OSP. 

 

3. Sołtys wsi Krzeczów Jarosław Jędrysiak  - czy istnieje możliwość  zmiany  

usytuowania przystanków autobusowych w Krzeczowie i czy sens ma 

przygotowywanie petycji. 

Wójt , wyjaśnił, że gmina nie ma wglądu do projektu, które wykonany został na 

zlecenie Zarządu Dróg Wojewódzkich, a jeśli przygotowywana jest petycja to 

należy przesłać ja do Dyrektora Dróg Wojewódzkich  

 

Punkt 9 

 

Zakończenie obrad  XLIII sesji Rady Gminy Wierzchlas.   

 

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XLIII sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

Obrady zakończono o godzinie 10
30

. 

 


